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واکنش مدیرعامل تراکتور به 
موفقیت ما خوشحال باشندمظفری زاده: رقبا باید از درگیری اسکوچیچ و خداداد

مدیرعامل باشــگاه تراکتور به شــایعه 
درگیری لفظی خداداد عزیزی و دراگان 
اســکوچیچ، مدیــر و ســرمربی این تیم 
واکنش نشان داد. ســعید مظفری زاده 
در این زمینه گفت: «اینها حاشیه ســازی 
اســت و تلاش می کنند تمرکــز ما را بر 
هــم بزنند. تــلاش  ما در زمین اســت و 
تیم هــای دیگر بیــرون زمیــن. توصیه 
می کنم خودشــان را خسته نکنند. قرار 
نیســت وارد این بازی ها شویم و اهداف 
بزرگی داریم. اسکوچیچ بعد از مسابقه 
تذکرات فنــی به بازیکنــان داد و گفت 
نباید تمرکزشان را از دست بدهند. کمی 
هم از دســت بازیکنان ناراحت بود که 
بعد از اینکه ۲ بر صفر جلو افتادند، فکر 
کردند کار تمام شده است. این ناراحتی 

هم طبیعی است».
 او با اشــاره به صعود سخت تراکتور به 
مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان 
آســیا ۲ که بــا برتــری در مجموع دو 
دیدار برابــر الخالدیه بحرین رقم خورد، 
گفــت: «جذابیــت فوتبــال بــه همین 
حساسیت هاســت. در روزی کــه خیلی 
سرتر از حریف بودیم، روی دو اتفاق گل 
خوردیم و بازی سخت شد. خدا را شکر 
بچه ها تلاش و تمرکز خودشان را حفظ 
کردند و توانستیم گل سوم را بزنیم ولی 
این اتفاقات طبیعی اســت، تیم بحرینی 
چندیــن ملی پوش داشــت و آمده بود 
که نتیجه بــازی رفت را جبــران کند». 
مدیرعامل باشــگاه تراکتــور ادامه داد: 
صعود ما نه تنها برای فوتبال مان اعتبار 
است، بلکه باعث افزایش سهمیه کشور 
هم می شــود. رقبای ما باید از موفقیت 
ما خوشحال باشند، چون تضمینی برای 
آنهاســت تا ســال بعد به لطف ما و به 
واسطه عملکرد تراکتور بتوانند در آسیا 
حضور داشته باشــند. جایگاه امروزمان 
نســبت به رقبا هم نشــان می دهد که 

سطح لیگ قهرمانان ۲ چطور است ».

سر سوزنی در کار پرسپولیس دخالت نکرده ام
پروین: بازیکن پولش را بگیرد و فحشش را من بخورم

پیش کسوت فوتبال ایران ضمن تکذیب شایعات اخیر مبنی بر دخالت 
در امور پرســپولیس، دفاع تمام قدی هم از رضا درویش مدیرعامل این 
باشگاه داشــته است. در روزهای گذشته شایعاتی منتشــر شد مبنی بر اینکه 
درویش از علی پروین برای جذب بازیکنان و کارتال سؤال کرده و او در انتخاب 
بازیکنان دخالت داشــته اســت. علی پروین در این خصوص چنین واکنشــی 
داشــته: «من اهل قسم نیستم اما به امام رضا (ع) قسم می خورم که من هیچ 
دخالتی در کار پرسپولیس نداشتم و آقای درویش هم اهل این مسائل نیست. 
او هم پارسال و هم امسال  ۳۰۰ میلیارد آورد در حالی که هر مدیری قبلا آمده 
فقط بدهی گذاشته است. این را هم باید در نظر بگیریم که اگر بازیکن نمی تواند 
توپ را به گل تبدیل کند، آقای درویش مقصر اســت؟ حتی یک نوک سوزن در 
مورد بازیکنان از من سؤال نکرد. کریم باقری شاگرد خوب من است اما شماره 
تلفن او را ندارم و حتی اگر زنگ بزند هم همیشه شماره او را نمی شناسم. من 
او را بعد از سه سال در مراسم ختم دیدم و تمام. بعد در تلویزیون می گویند که 
علی پروین در انتخاب بازیکنان نقش داشته است؛ من می دانم که از کجا آب 

می خورد».
او در مورد مدیریت درویش هم نظر جالبی دارد: «به نظرم درویش مدیری 
اســت که خوب کار می کند. الان سقف قرارداد گذاشته اند و همین بساط ها را 
گذاشته اند که نمی توان کار کرد. ما از آسیا عقب هستیم و اگر این را قبول کنیم، 
رشد می کنیم. فدراسیون فوتبال باید سقف را بردارد و اجازه بدهد هر کسی هر 
چقدر می خواهد خرج کند. یک باشــگاه می تواند زیاد خرج کند و یک باشگاه 
دیگر نمی تواند. مردم ما از اســتقلال و پرسپولیس قهرمانی می خواهند. شما 

می دانید آقای درویش چقدر بدهی ها را تسویه کرده است».
پروین در پاســخ به اینکه اما برخی معتقدند در ۳۰ روزی که پرســپولیس 
مربی نداشــت این موضوع به تیم لطمه زیادی زد و انتقاداتی به درویش وارد 
است، گفت: «نمی توانست هر کســی را بردارد بیاورد. الان برای این مربی هم 
هزار تا حرف می زنند. این مربی (کارتال) هم تا بیاید همه چیز را بشناسد فصل 
تمام شده است. من و درویش هم  خرج هستیم و رفت وآمد خانوادگی داشتیم 
اما از روزی که پست گرفته دیگر ما را تحویل نمی گیرد (با خنده). کوچک ترین 
دخالتی در کار پرســپولیس نداشــتم. اصلا اجازه به خودم نمی دهم که چه 
کســی را بیاورند و  چه کســی را نیاورند». او درخصوص این پرسش که یعنی 
حمید استیلی را او سفارش نکرده؟ تأکید کرد: «به هیچ عنوان، من هیچ کسی 
را ســفارش نکرده ام و به خودم می گویم بازیکن پولش را بگیرد و فحشش را 

من بخورم! مردم ما باید فکر کنند و خیلی زود تصمیم نگیرند».
ســلطان سرخ پوشان پایتخت درباره وضعیت تیم پرسپولیس هم صحبت 
کرد: «وقتی ما بازی می کردیم هواداران کمتر بودند اما الان همه مردم و حتی 
در جهان دو باشــگاه پرسپولیس و استقلال هوادار دارند. به نظرم پرسپولیس 
می توانســت تیم النصر را شکســت دهد و حالا نمی دانم بازیکنان اســترس 
داشتند یا موضوع دیگری وجود داشت. درست هزینه آنچنانی کردند اما تیمی 
نبود که نتوانیم آنها را شکست دهیم و ما باید قبول کنیم که فوتبال ما از آسیا 
عقب است. بازیکنان النصر به نظر می رسید ۱۶ تا ۱۷ساله باشند و خیلی قشنگ 
بازی می کردند. آنها بازیکنان پایه خود را استفاده می کنند و این کاری است که 
ما هم باید انجام دهیم. تیم بارسلونا هم همین کار را انجام می دهد و بازیکنان 

آکادمی خود را استفاده می کند».
این پیش کســوت پرســپولیس در ادامه انتقاداتی هم از ســرمربی جدید 
پرســپولیس کرد: «ما نباید در زمین خودمان با ۷۰ هزار تماشــاگر، پنج هافبک 
بگذاریم. من اگر بودم با سه فوروارد تیم را وارد زمین می کردم. اگر تیم اصلی 
النصر آمده بود گذاشــتن پنج هافبک درست بود. البته سرمربی تقصیر ندارد 
چون آخر فصل هم می گوید خودش تیم را نبسته است. به نظرم پرسپولیس 
بــا این بازیکنان باید راحت قهرمان لیگ شــود». پروین به مصاحبه ای که از او 
منتشر شــده بود مبنی بر اینکه تراکتور قهرمان لیگ است، واکنش نشان داد: 
«همیشــه گفته ام باید بازی های پرســپولیس را تنها ببینم و یــک ربع آخر را 
راه مــی روم و بازی را نگاه می کنم، بعد من با این شــرایط بیایم بگویم تراکتور 
قهرمان اســت؟ الان هم نظرم این است که پرســپولیس دو برد خوب بیاورد، 

می تواند قهرمان لیگ شود».

حضور ۲ تیم ایرانی 
در جام باشگاه های کشتی آزاد جهان

نهمین دوره جام باشگاه های کشتی جهان قرار است امروز و فردا در سالن 
شــهدای هفتم تیر تهران برگزار شــود. این رقابت ها با حضور تیم هایی از 
کشــورهای آلمان، جمهوری آذربایجان، ترکیه، ارمنستان، گرجستان و تاجیکستان 
برگزار خواهد شد. قرار بود تیم بانک گردشگری با هدایت رضا یزدانی تنها نماینده 
کشــورمان در این جام باشــد که با نامه نگاری  ســازمان لیگ فدراسیون کشتی با 
تیم های ســایپا و بانک شهر تیم های قهرمان و نایب قهرمان لیگ کشتی، مقرر شد 
تیم بانک شــهر به  عنوان دومین تیم ایرانی در این رویداد بین المللی حضور یابد. 
گفتنی اســت با توجه به در پیش بودن رقابت های رنکینگ دار در آلبانی (۸ تا ۱۲ 
اسفندماه) و قهرمانی آسیا در اردن (۵ تا ۱۰ فروردین ۱۴۰۴)، نفرات اصلی و مطرح 
کشــتی کشورمان از جمله کامران قاســم پور، رحمان عموزاد خلیلی و امیرحسین 

زارع در جام باشگاه های جهان حضور نخواهند داشت.

پیش کسوت استقلال درگذشت
غلامحســین فرزامی پیش کسوت سالیان دور باشــگاه استقلال و تیم ملی 
فوتبال ایران، دیروز در ۷۹ســالگی دار فانی را وداع گفت. فرزامی ســابقه 
هشــت بازی برای تیم ملی و یک گل ملی را نیز در کارنامه داشت. او در بازی های 
آســیایی ۱۹۶۶ بانکوک همراه با تیم ملی ایران به مقام قهرمانی رســید و در سال 
۱۳۴۷ هم با تیم ملی قهرمانی جام ملت های آســیا شد. مرحوم فرزامی از اواسط 
دهه ۴۰ تا اوایل دهه ۵۰ شمسی در تیم استقلال بازی کرد و عضوی از تیم قهرمانی 

بود که اولین ستاره آسیایی را برای استقلال به ارمغان آورد.

واکنش سازمان لیگ به احتمال تعویق دربی ۱۰۵
طبق برنامه اعلامی از سوی سازمان لیگ، دربی ۱۰۵ پایتخت روز پنجشنبه 
۹ اسفند برگزار خواهد شــد. از سویی استقلال ۱۳ اسفندماه در بازی رفت 
مرحله یک هشتم نهایی لیگ نخبگان آسیا باید به مصاف النصر عربستان برود. به 
همین دلیل، این باشگاه با توجه به حساسیت مسابقه لیگ نخبگان آسیا و همچنین 
زمــان کم بین برگزاری دربی تا بازی رفــت برابر النصر خواهان تعویق زمان دربی 
شده است. البته امیرحسین روشنک، مسئول برگزاری مسابقات لیگ برتر تأکید کرده 
که امکان تعویق این دیدار وجود ندارد: «با توجه به فشردگی مسابقات برنامه دربی 
پایتخت سر جای خودش است و این مسابقه همان ۹ اسفند برگزار می شود. ما از 
قبل برنامه را بر اساس احتمال صعود تیم هایمان به مراحل بعدی لیگ نخبگان و 
لیگ قهرمانان تنظیم کردیم. بر همین اســاس بازی هفته بیســت ودوم اســتقلال 
مقابل هوادار و فولاد مقابل تراکتور به تعویق می افتد، زیرا از لحاظ تمرکز و فشــار 
منطقی نیســت بین دو بازی رفت و برگشــت نمایندگان ایران در آســیا یک بازی 
لیگ برتری برگزار شــود». در این بین باشــگاه پرسپولیس هم واکنش نشان داده و 

به شدت با تعویق دربی مخالفت کرده است.

نقل قول چهره

اخبار

مرحله گروهی لیگ نخبگان آسیا که از ۲۶ شهریور 
با رقابت ۱۲ تیم در منطقه غرب آسیا آغاز شده بود، ۳۰ 
بهمن به پایان رسید و هشت تیم الهلال، الاهلی، النصر، 
السد، الوصل، الریان، پاختاکور و استقلال راهی مرحله 

یک هشتم نهایی شدند.
به این ترتیب پس از عربستان با سه تیم، قطر با دو 
تیم بیشترین نماینده را در جمع تیم های مرحله حذفی 
دارد. ایران، ازبکستان و امارات هم سه کشوری هستند 

که هرکدام یک نماینده در مرحله یک هشتم دارند.
نگاهی به ترکیــب تیم های صعودکننده به مرحله 
یک هشــتم نهایــی لیگ نخبــگان  نشــان از موفقیت 
صددرصدی تیم  های عربستانی دارد. الهلال، الاهلی و 
النصر سه تیم سعودی در مرحله گروهی بودند که هر 

سه تیم با توجه به حضور ستاره های گران قیمت خارجی توانستند رده های اول تا سوم را به خودشان 
اختصاص بدهند و مقتدرانه راهی مرحله حذفی شــوند. از ســویی با تمام فــراز و فرود هایی که دو 
نماینده ایران در مرحله گروهی نخستین دوره لیگ نخبگان داشتند، در نهایت یکی از دو تیم کشورمان 
توانســت در جمع تیم های صعودکننده قرار بگیرد. این در حالی اســت که استقلال و پرسپولیس با 
وجود بازیکنان باکیفیت کمتری که نســبت به تیم های سعودی و قطری در اختیار داشتند، با مشکل 
محرومیت از برگزاری بازی های خانگی در اکثر مسابقات شــان هم روبه رو بودند. این مســئله سبب 
شــد تا آنها به جز بازی های پایانی، نتوانند از ظرفیت تماشاگران استفاده کنند. با این اوصاف، استقلال 
سه شنبه شــب در بازی آخر موفق شــد الریان قطر را با دو گل شکســت دهد و جشن صعود بگیرد. 
در واقع اســتقلال که لیگ نخبگان را با برد شــروع کرده بود، با برد هم تمام کرد تا پایان خوشــی در 
این مرحله از مســابقات برای هوادارانش رقم بزند. حالا با توجه به شکل برگزاری مرحله یک هشتم 
و قرار گرفتن در رده ششــم، اســتقلال باید با تیم سوم یعنی النصر مسابقه بدهد. این دومین رویارویی 
آبی های تهران با النصر در فصل جاری لیگ نخبگان اســت. در مرحله گروهی، اســتقلال با یک گل 
مغلوب النصر شد و حالا دو تیم دوباره به هم رسیده اند و ۱۳ اسفند در ورزشگاه آزادی بازی رفت دو 
تیم برگزار می شود و ۲۰ همین ماه در عربستان، دو تیم در قالب دیدار برگشت مقابل هم قرار می گیرند.
در نخستین دوره لیگ نخبگان آسیا، اتفاقات قابل توجهی هم افتاد. نگاهی به نتایج مرحله گروهی 
نشــان می دهد الهلال و الاهلی، تنها تیم  های بدون باخت در هشــت هفته مرحله گروهی هستند. 
العین، قهرمان پیشــین آسیا که در فصل جاری  سایه ای هم از تیم مدعی گذشته نبود، با کسب شش 
شکست در هشت بازی، بیشترین شکست را به خودش اختصاص داد. العین همچنین تنها تیم بدون 
برد مرحله گروهی نیز لقب گرفت. العین در شــرایطی با قرار گرفتــن در رده آخر جدول جام را ترک 
کرد که خرداد سال جاری قهرمان لیگ قهرمانان آسیا شد و آخرین قهرمان این مسابقات لقب گرفت.
گفتنی اســت پاختاکور – الهلال، الریان – الاهلی، اســتقلال – النصر، الوصل - الســد چهار دیدار 
مرحله بعدی مسابقات هستند. بازی های رفت مرحله یک  هشتم ۱۲ و ۱۳ اسفند و دیدارهای برگشت 
این مرحله ۲۰ و ۲۱ همین ماه برگزار خواهد شد تا تکلیف چهار تیم صعود کننده منطقه غرب آسیا به 
مرحله یک چهارم نهایی مشخص شود. مرحله یک چهارم هم از پنجم اردیبهشت  سال آینده با حضور 

هشت تیم برتر غرب و شرق آسیا به صورت متمرکز به میزبانی جده عربستان برگزار خواهد شد.

ویترین فوتبال ایران، پر زرق و برق نیست
سال هاســت دو تیم بزرگ پایتخت یعنی استقلال و پرسپولیس در مسابقات آسیایی چیزی شبیه 

ویتریــن فوتبــال ایران در عرصه باشــگاهی هســتند. 
استقلال که با دو قهرمانی یکی از پرافتخارترین تیم های 
قاره اســت و پرسپولیس هم در ســال های اخیر دو بار 
بــه فینال راه یافــت؛ اما حالا کار به جایی رســیده که 
بســیاری از کارشناســان معتقدند فوتبال کشورمان به 
دلایــل مختلف از رقبا عقب مانــده و در واقع صاحب 
جایگاه درخور توجه و خاصی در سطح «الیت» نیست. 
البته استقلال در شــب آخر با کسب پیروزی دلچسب 
برابر الریان قطــر صعود کرد تا فوتبــال ایران بیش از 
این در ســطح قاره تحقیر نشــود. در جــدول ۱۲ تیمی 
لیگ نخبگان در منطقه غرب آســیا، هشت تیم صعود 
کردند و چیزی نمانده بود که فوتبال ایران با شکســتی 
بزرگ مواجه شــود و از میان دو تیم بزرگ و نامدارش، 
هیچ کدام راهی مرحله حذفی نشــوند. با تمام این اوصاف و به رغم صعود اســتقلال، فوتبال مان با 
واقعیتی تلخ مواجه شد؛ دو تیم، هر کدام هشت بازی انجام دادند اما اندوخته های امتیازی هیچ کدام 
حتی دورقمی هم نشد! استقلال با کسب دو برد، سه مساوی و سه شکست و ۹ امتیاز، با قرار گرفتن در 
رده ششم به کار خود پایان داد و پرسپولیس هم با یک برد، چهار مساوی و سه باخت و هفت امتیاز، 
در رده نازل نهم جدول ۱۲ تیمی ایستاد و با آسیا وداع زودهنگامی داشت. نکته قابل توجه اینکه هر 
دو نماینده ایران با تفاضل منفی به کار خود پایان دادند؛ استقلال منفی یک و پرسپولیس منفی چهار.
ســرخ های پایتخت در شــرایطی از صعود به مرحله بعد لیگ نخبگان بازماندند که دوشنبه شب 
در ورزشــگاه خانگی و در شــرایطی که از حمایت هزاران تماشــاگر خودی بهره می بردند، نتوانستند 
حتی یک گل بزنند و از پس تیم دوم النصر عربســتان هم برنیامدند . در واقع در این شــب، ۷۰ هزار و 
۳۵۰ تماشــاگر از نزدیک و میلیون ها ایرانی پای تلویزیون  شاهد نزول فوتبال ایران در قاره آسیا بودند. 
هواداران پرسپولیس در این دیدار برای تیم شان سنگ تمام گذاشتند و حمایت کم نظیری در شب سرد 
ورزشگاه آزادی داشتند، اما کارتال و شاگردانش در دیداری که برای آنها حکم مرگ و زندگی را داشت، 

سربلند و موفق از زمین بیرون نیامدند.

عبور از مشکلات فنی به بحران های عمیق تر
نبی االله باقری ها، پیش کســوت پرسپولیس معتقد است فوتبال ایران دیگر در سطح اول آسیا قرار 
ندارد و در بخش مدیریتی نیز با مشــکلات زیادی مواجه اســت؛ چرا که هیچ برخوردی با متخلفان و 
افراد فاســد در این رشته نمی شود. این کارشناس فوتبال گفت: «در وضعیت فعلی، چندان نمی توان 
درباره مســائل فنی صحبت کرد؛ زیرا کیفیت بازیکنان تعیین کننده است. وقتی بازیکنان کیفیت لازم 
را ندارند، بحث فنی هم بی معنا می شــود. ما مربیان خوبی جذب می کنیم، اما ســاختار غلط باعث 
می شــود آنها نتوانند موفق شــوند. به نظر من، مشــکلات فوتبال ما دیگر فقط فنی نیست؛ فراتر از 
مســائل فنی، یک بحــران مدیریتی عمیق داریم». او افزود: «امروز تیــم ملی هم اگر نتیجه می گیرد، 
به خاطر تک ســتاره هایش اســت  نه به دلیل برنامه ریزی و مدیریت درست. باید بپذیریم که فوتبال ما 
دیگر در سطح اول آسیا نیست و باید رویکردمان را تغییر دهیم. این فوتبال برای همه عذاب آور شده 
است. مشکلات فوتبال ما به تمام سطوح، از باشگاه ها گرفته تا هیئت های فوتبال شهرستان ها، رسوخ 
کرده اســت. در رده های پایه بازیکن تاپ پرورش نمی دهیم، چون سیستم درستی نداریم. این مسائل 
را بایــد اصلاح کنیم، وگرنه هرچقدر هم که مربی خــوب بیاوریم، وقتی ابزار لازم را نداریم، نتیجه ای 

نخواهیم گرفت».

فوتبال ایران در جمع نخبه های قاره جایگاه درخور توجهی ندارد

صعود نکردیم، سقوط کردیم

ماجرای حســین رســولی و فدراســیون دوومیدانی ادامه دار شده است. 
پس از بی انضباطی های این ورزشــکار پرتاب وزنــه در اردوهای تیم ملی و 
محروم شــدنش از ســوی کمیته انضباطی فدراســیون دوومیدانی، شــاهد 

منتشر شدن ویدئوهایی از سوی رسولی در صفحه شخصی اش بودیم.
ورزشکاری که با قهرمانی در بازی های آسیایی و ایستادن بالاتر از احسان 
حدادی در آخرین دوره این بازی ها، خودش را ســر زبان ها انداخت، حالا به 
تقابل با فدراسیون دوومیدانی می پردازد. فدراسیونی که ریاستش را حدادی 
بر عهده دارد که تنها دوومیدانی کار ایرانی است که توانسته در المپیک مدال 

کسب کند که مربوط به نقره پرتاب وزنه المپیک ۲۰۱۲ لندن است.
هرچند احســان حدادی هم در زمان پیگیری ورزش حرفه ای، ورزشکاری 
پرســروصدا و البته پرحاشــیه بود، حالا اما در قامت رئیس فدراســیون این 
رفتارهای رســولی را برنمی تابد. مصاحبه های تند رسولی علیه فدراسیون و 
البته آنچه گفته می شــود فــرار او از اردوی تیم ملی با بالارفتن از دیوار رقم 
خورده، باعث شد این ورزشکار پرتاب وزنه به کمیته انضباطی معرفی شود.
حکم کمیته انضباطی، محرومیت ســه ماهه و تعلیــق ۹ ماهه برای این 
ورزشــکار بود. محرومیتی که پیرو حضور رسولی در جلسه کمیته انضباطی 
در اوایــل دی ماه بود. با این حال فدراســیون دوومیدانی به صورت رســمی 
ایــن رأی را اعلام نکــرد تا نزدیک به دو ماه بعد یعنــی ۳۰ بهمن به صورت 
رســمی اعلام کند که به  دلیل اظهــار ندامت و تعهــد، حکمش به حالت 

تعلیق درآمده است.
حســین رســولی که متهم به بر هم زدن نظم اردو شــده بود و حضور در 
کمیته انضباطی هم به همین دلیل بوده، پس از این خبر رســمی فدراسیون 
دوومیدانی به این موضوع واکنش نشان داد. دارنده نشان طلای پرتاب وزنه 
بازی های آسیایی در صفحه شخصی اش نوشت: «اظهار «ندامت» هیچ وقت 
نکردم و نخواهم کرد (چون حق با بنده بوده)، فقط در آخرین جلسه کمیته 
اســتیناف گفتم که همیشه قانون اردو را رعایت کردم و رعایت خواهم کرد؛ 
همیــن». حالا با این واکنش رســولی باید دید ادامه تصمیمات فدراســیون 
دوومیدانــی چه خواهد بود. آیا این اظهارات ورزشــکار یاغی دوومیدانی در 
صفحه شــخصی اش، فدراســیون را مجاب می کند که حکــم او را از حالت 
تعلیــق خارج کرده و اجــرا کند یا موضوع با میانجیگری و احضار رســولی 
حل وفصل خواهد شــد؟ هرچه هســت، این داستان شــبیه دوئل رسولی و 
حدادی شــده و بسیاری معتقدند رسولی مســیری را می رود که رئیس حال 
حاضر فدراســیون در زمان ورزش حرفه ای خــود می رفت؛ با این تفاوت که 
حدادی در آن روزها به مدال المپیک رســید و ســال ها نــان همان مدال را 
خورد، اما رســولی هنوز به افتخارات حدادی نرســیده و حواشی اش پایانی 

ندارد.

دوئل ادامه دار رسولی-حدادی  
متهم ابراز پشیمانی نکرد!


